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Milyen összehasonlító adatok szerint a legelmaradottabb 
kerület Budapesten a XV. kerület? 
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Tisztelt Tanácsnok Úr! Tisztelt Képviselő-testület! 

A XV. Kerületben évek, évtizedek óta, mintha megállt volna az idő! Fej lődés, fejlesztés ritka 
kivételtől eltekintve alig volt, alig van, ami mégis lenne, az is igen botrányos, abban sincsen 
sok köszönet: 

Elég, ha az elügyetlenkedett és elszalasztott 1.530 milliós kormányzati támogatással 
megvalósítható VEKOP pályázatra utalok. Mintha csak menekülni akart volna a baloldali 
vezetés a kormányzati finanszírozású elnyert pályázattól, hogy ne kelljen semmit csiná lni.„ 

De beszélhetünk itt a helyette beígért és lassan három éve megszavazott 500 milliós 
lakásépítési programról, amelyből mindmáig nem lett semmi. 

Megemlíthetjük itt a döntően kormányzati támogatásból finanszírozott, de az önkormányzat 
által levezényelt Hősök úti rendelő botrányos felújítását, amely a teljes befejezésig egy évet 
csúszott. 

Mintegy 3 éve lett meghirdetve a klímavédelmi vészhelyzet a Főváros és a XV. kerületben is, 
mindeddig érdemben semmit nem tett az önkormányzat, klímavédelmi fejezet a 
költségvetésben nincs, átfogó klímavédelmi program mindmáig sincs, csupán az elmúlt 
napokban, azaz három év alatt egy klímavédelemmel kapcsolatos kérdőívet sikerült 
összehozni az önkormányzati képviselők felé. Így elmondható, hogy egy gyenge kezdés után 
erőtelj es visszaesés figyelhető meg, noha 3 éve még pénzbőség volt a helyi 
önkormányzatunknál is! 
A magam részéről régóta hangoztatom, régóta mondom hogy a kerületi önkormányzat 
baloldali vezetése ügyetlen és érdemben nem sok mindent csinál. 
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önmagában az, hogy a kerületben kisebbségben lévő pártok képviselői hangoztatják a 
kritikájukat, az mondhatni természetes. Amikor már a baloldali frakcióból is megszólal a 
kritika hangja, az ugyanakkor minket igazol , így az már igazán elgondolkodtató! Ezekre 
tekintettel kérdezem a Tisztelt Tanácsnok Urat, milyen tényekre, milyen összehasonlítási 
adatokra alapozta azon kijelentését, amelyet a költségvetési koncepció megtárgyalása során a 
közelmúltban hangoztatott, amely szerint a 15. kerület Ön szerint is a legelmaradottabb 
kerület Budapesten? 

Előre is köszönöm a válaszát! 

Budapest, 2022. 11. 18. 
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